
Geachte aanwezigen, 

In de brief die wij als Werkgroep Huisvesting Arbeidsmigranten aan B&W en de 

raad hebben gestuurd wordt ingegaan op wat wij ervaren hebben rondom de 

vergunningprocedure voor de huisvesting van arbeidsmigranten aan de St. 

Jorisweg in Hegelsom. Kort samengevat stellen we vast dat er sprake is van 

chaos: het archief is niet op orde, dossiervorming laat te wensen over en er is 

kennelijk een tekort aan medewerkers. Dat laatste kregen we afgelopen 

donderdag te horen van de ambtenaren waarmee we de eerder ingediende 

klachten over de afhandeling van het Woo-verzoek bespraken. 

Omdat we de relevante stukken met betrekking tot de vergunningprocedure 

nog steeds niet ontvangen hebben, hebben wij het college in gebreke gesteld. 

Afgelopen vrijdag was de termijn verstreken. Daar zou B&W wettelijk binnen 

twee weken op moeten reageren. Maar u raadt het misschien wel: de termijn is 

verstreken en tot op heden hebben we van B&W nog geen deugdelijke reactie, 

laat staan een besluit op ons verzoek ontvangen. Dat betekent weer een gang 

naar de rechter en waarschijnlijk een aan de gemeente opgelegde dwangsom – 

in onze ogen feitelijk het bewijs dat het college de zaak – op kosten van de 

belastingbetaler – opzettelijk zit te traineren. Dat valt te kwalificeren als 

onbehoorlijk bestuur.  

Tot op heden hebben we – als vermeld in de brief – ook nog steeds geen reactie 

gehad op de door ons ingediende zienswijze op het ontwerpbesluit 

vergunningverlening. Normaal dient het gemeentebestuur daar binnen een 

redelijke termijn op te reageren. Maar bijna driekwart jaar moeten wachten 

zonder uitzicht op zulk een reactie lijkt me niet redelijk. En dat geldt niet alleen 

voor de werkgroep, maar ook voor de buurtbewoners, die ook nog geen reactie 

ontvangen hebben.  

En dan tenslotte het zogenaamde omgevingsgesprek. De gemeente heeft 

richtlijnen opgesteld en u allen heeft daar mee ingestemd. Tot zover positief. 

Maar als er in de praktijk nauwelijks iets mee gedaan wordt en B&W doen niets 

als de richtlijnen niet op juiste wijze opgevolgd worden, dan betreft het een 

dode letter, die evengoed de prullenbak ingegooid kan worden. 

Kortom: het lijkt een puinhoop rondom dit dossier. En in hoeverre is dat 

tekenend voor de hele situatie bij de gemeente, vraag je je dan af. Het lijkt ons 

een zaak om als gemeenteraad op te pakken, U bent immers de controleur van 

het college. Ik verzoek u dringend: neemt u zich die taak ter harte! 

Bedankt voor uw aandacht. 


